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ŠKOLSKO SPORTSKO DRUŠTVO ALOJZIJA STEPINCA 

Školsko sportsko društvo Alojzija Stepinca je prema rangiranju Školskog sportskog saveza 

Grada Zagreba na 11. mjestu po uspješnosti zagrebačkih školskih sportskih društava 126 

osnovnih škola. Osim aktivnog poticanja učenika u uključivanje u sportsko rekreativne 

aktivnosti bodovano je osvojeno mjesto na županijskom i državnom natjecanju te ukupan broj 

natjecanja školskih ekipa po kategorijama i sportovima u vremenu od četiri godine.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rad ŠSD-a predstavljen je u online časopisu Zgombač broj 4 u kojem je objavljen i intervju s 

našim bivšim učenikom a sadašnjim košarkaškim reprezentativcem Rokom Prkačinom. 

 

     

https://skolski-sport-zg.hr/
https://skolski-sport-zg.hr/
https://skolski-sport-zg.hr/index.php?rubrika=zgombac
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DRŽAVNE PRVAKINJE U ODBOJCI  2022. 

           

Lucija Bule (7.c)                                                Tea Knez (8.a) 

 

Intervju s državnom prvakinjom u odbojci Lucijom Bule 

Što te privuklo k ovom sportu?  

Počela sam jer su moja mama i sestra također trenirale odbojku. Treniram već sedam godina i 

počela sam još kad sam bila mala. Krenula sam prvo iz zabave, a onda sam nastavila jer mi ide 

super i zabavljam se trenirajući.  

 

Na kojem ste natjecanju i kada izborili pobjedu koom ste postali prvakinje Hrvatske? 

Išle smo od 8. do 10. svibnja 2022. a 10. svibnja smo osvojile prvo mjesto na Državnom 

prvenstvu HŠSS-a u  odbojci za osnovne škole. Natjecanje je bilo u Poreču. 

 

Opišite put do pobjede. 

Imali smo jako dobru ekipu. Sve su cure već trenirale i imale iskustva. Super smo se uskladile 

s trenericom i profesoricom. I već kad smo igrale u Zagrebu nam je bilo super, bile smo prve. 

 

Kakvi su osjećaji prevladali nakon pobjede i dočeka vaših vršnjaka u školi? 

Kad smo bili prvi u Zagrebu isto smo imali doček u školi. Kad smo bile prve u državi nam je 

bilo super jer biti prve u školi je za našu školu kao i za nas bilo odlično. Najbitnije je što smo 

se zabavile, a poslije što smo bile prve. 

 

Od vremenskog odmaka od osvajanja titule prvaka kako vas gledaju drugi učenici? 

Dosta njih sada igra za  školu kao i ja. Svi se nadamo da ćemo i ove godine biti prve kao što svi 

i očekuju. 

 

Jesi li prije već maštala o tome kako biti prvakinja? 

Već sam na klupskim natjecanjima nekoliko puta bila prva. Isto tako kad je moja sestra još 

igrala mislila sam kako bi jednom i ja mogla biti prva u odbojci s obzirom da nitko još nje bio. 
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DRŽAVNI PRVACI U MINI NOGOMETU 2022. 

      

                           Noa Runjavec (6.b)                                Lucijan Nikolić Malora (7.a) 

Na kojem ste natjecanju i kada izborili pobjedu kojom ste postali prvaci RH? 

U Vinkovcima 1. lipnja 2022. na Školskom državnom prvenstvu za pete i šeste razrede u mini 

nogometu. 

 

Opišite put do pobjede i recite nam protiv kojeg vam je tima bilo najteže igrati. 

Put do pobjede nije bio lagan jer je bilo nekih gorih  i težih trenutaka ali naš je tim ostao 

fokusiran kroz cijeli put. Ekipa je uvijek bila složna i uvijek smo podržavali jedni druge i 

pomagali si jer je to jedna od najvažnijih stvari koja nam treba za pobjedu. 

 

Kako ste se osjećali nakon primanja nagrade i dočeka u školi? 

Naravno, svi smo bili sretni jer smo bili svjesni našeg uspjeha i truda. 

 

Nakon što ste osvojili titulu prvaka u nogometu gledaju li na vas učenici drugačije? 

Učenici gledaju na nas isto kao i prije osvajanja titule. Za nas se i prije znalo da smo dobri u 

nogometu. Drago mi je što nam se ne dive previše  jer smo mi isti kao i oni. 

 

Mislite li da ćete osvojiti i slijedeći turnir? 

Nadamo se da ćemo  pobijediti i veselimo se slijedećem turniru. 

 

Je li vam nogomet najdraži sport i ako je zašto? 

Naravno da nam je najdraži sport nogomet. Najdraži nam je sport jer čim dotaknemo loptu u 

nama se stvara ljubav i zadovoljstvo i zabavno nam ga je igrati. 

 

Tko je u vašoj ekipi postigao najviše golova? 

Najviše je golova vjerojatno postigao Niko Macner ali svi su dali sve od sebe i postigli smo 

puno golova. 

 



5 

 

RUKOMETNI REPREZENTATIVAC LOVRO MIHIĆ 

 

Od kuda je potekla ljubav 

prema rukometu i zašto baš 

rukomet?  

Rukomet sam zavolio 

gledajući našu reprezentaciju 

na televiziji te sam se u 4. 

razredu prvi put uključio u 

školsku rukometnu ekipu. 

Prije toga trenirao sam karate, 

ali sam se na nagovor 

prijatelja odlučio otići u RK 

Zagreb. 

 

Kako ste uskladili treninge sa školskim obvezama ? 

Sportske i rukometne obaveze uspješno sam usklađivao. Osnovnu školu prolazio sam s 5, a 

srednju s 4. dvije godine u osnovnoj školi paralelno sam trenirao rukomet i karate ali više 

nisam uspijevao uskladiti obaveze jer bih ponekad imao i 2 treninga dnevno pa sam se odlučio 

samo za rukomet. U srednjoj sam školi trenirao 2x dnevno. Naravno, najdraži predmet mi je 

bio TZK iako sam oduvijek volio i matematiku. 

 

Ispričajte nam neku zanimljivost ili zgodu. 

Jednu me večer prije treninga tata pitao jesam li riješio sve obaveze za školu. Kada sam mu 

odgovorio da nisam pročitao i napisao lektiru, odmah smo se okrenuli i vratili doma. Nisam 

mogao ići na trening jer nisam ispunio svoje školske obveze. 

 

Koju ste srednju školu odabrali i zašto ? Kako ste tu uskladili sve brojnije obveze. 

Išao sam u X. gimnaziju zbog blizine i španjolskog jezika kojeg je bilo moguće odabrati kao 

2. strani jezik.  Najvažnije je dobro se organizirati i biti discipliniran u izvršavanju svih 

obaveza kako ni škola, a ni sportske obveze ne bi patile.  

 

Koji je put slijedio do današnjeg dana ? Klubovi…Tko vas je i kada zamijetio i vodio na 

tom putu.Gdje ste danas ? Zašto baš Poljska ? 

Rukometni put započinje na školskom igralištu osnovne škole gdje me vidio prof. Carek te 

pozvao na trening školske ekipe. Nakon toga odlazim u RK Zagreb gdje ostajem sve do svog 

odlaska u Poljsku. Već 7 godina igram u poljskoj Wisli iz Plocka. Odlučio sam se za odlazak 

jer sam smatrao kako mogu napredovati i igrati s velikom minutažom, na kraju se pokazalo 

kako nisam bio u krivu.  

 

Najdraža vama odigrana utakmica i zašto ? 

Prva utakmica odigrana za reprezentaciju. Bio sam vrlo mlad te sam se osjećao iznimno 

sretnim i ponosnim.  

 

Najteže vaše minute u utakmici i zašto ? 

Uvijek je najteže kada ne ide sve po željama ili kad me ne ide. Tada treba pokušati ostati 

miran i biti najbolji u tom trenutku.  
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Nabrojite dosadašnja postignuća i nagrade. 
Nekoliko puta sam osvoji prvenstvo i kup Hrvatske te SEHA ligu igrajući za RK Zagreb. U 

Wisli smo prošle godine osvojili kup Poljske i dvije se godine plasirali na Final 4 europske 

lige.  

 

Ove školske godine naš godišnji projekt 

zove se „ U zdravom tijelu zdrav duh“. 

Što možete kao sportaš poručiti našim 

učenicima u skladu s nazivom projekta. 

 

Baveći se sportom prije svega možete se 

jako dobro zabaviti i družiti s prijateljima. 

Ali najkorisnije od sporta je njegov 

utjecaj na naše zdravlje. Upravo zato 

bismo trebali pronaći neku aktivnost koja 

nas veseli i nastojati se što češće baviti 

istom.  

 

Za kraj navedite vaš omiljeni 

moto/citat/poruku.  
Što god radiš, daj sve od sebe  . 

 

 

Napomena: Rukometni reprezentativac Lovro Mihić u našoj je školi vodio nastavne sate 

Tjelesne i zdravstvene kulture  kao student Kineziološkog fakulteta Sveučilišta u Zagrebu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Slika: https://www.pinterest.ch/pin/613193305494247963/ 
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I MI SVOJEG MARATONCA ZA TRKU IMAMO 

Ivan Maglica (8.a) 

Aktivno se bavim vaterpolom u HAVK Mladost već pune četiri godine. Treniram šest puta 

tjedno po dva sata. Na treninzima puno plivamo. Prošle godine smo plivali tri do četiri kilometra 

po treningu različitim tempom. Ljetujem s obitelji u Crikvenici. Uz pogled na otok Krk često 

sam razmišljao kako bi bilo otplivati do našeg najvećeg otoka. To me motiviralo da se prijavim 

na plivački maraton Šilo-Crikvenica koji tradicionalno se održava 15. kolovoza, na blagdan 

Velike Gospe (zaštitnice grada Crikvenice). Ove  godine se održao 112. plivački maraton. Pliva 

se na označenoj stazi od Šila prema Crikvenici, dužine 3500 m. Na maratonu svake godine 

sudjeluju najbolji plivači daljinskog plivanja iz Hrvatske i inozemstva, a natjecati se mogu i 

rekreativci. 

Maraton je bio ostvarenje mojih snova. Ispunio me srećom, zadovoljstvom i ponosom ne samo 

zbog toga što sam uspio preplivati s otoka na kopno u duljini 3500 metara, nego i zbog toga što 

sam ostvario odličan rezultat. Od prijavljenih 282 natjecatelja, stigao sam 31. s vremenom 49 

minuta i 52 sekunde, što predstavlja izvrstan rezultat za moju dobnu skupinu. 

Sad s nestrpljenjem očekujem 15.8.2023. kako bih ponovno otplivao maraton, a uz to očekujem 

još bolji rezultat i plasman. 

 

Autor: Ivan Maglica                                          Izvor fotografija: osobna arhiva. 
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LUKA MODRIĆ – NAŠ UČITELJ 

Intervju s Lukom Modrićem 

 

Danas je Dan učitelja pa nam za početak recite tko je za Vas učitelj, 

koje osobine svaki učitelj treba imati? 

Ja smatram da je najvažnija osobina koju učitelj može imati pravednost. 

Uvijek treba biti nasmiješen, mora motivirati učenike za rad i mora biti 

organiziran. 

 

Kako biste opisali sebe kao učitelja? 

Ja sam nekim danima jako inspiriran za rad, a nekad sam sam sebi dosadan. 

 

Jeste li od malih nogu maštali o ovom zanimanju I tko je utjecao na vaš 

odabir? 

Kad sam bio djete, nisam znao da ću postati učitelj, a čak se niti nemogu 

sjetiti kad sam odlučio postati učitelj, vjerojatno na kraju srednje škole. Na 

moj odabir nitko nije konkretno utjecao, ali inspirirali su me za taj posao 

moji učitelji iz osnovne I srednje škole. 

 

Što Vam je najvažnije kad uđete u učionicu? 

Najvažnije mi je da u učionica bude čista, da je u njoj red. Također je vrlo 

važno sat započeti s pozitivnom energijom. 

 

Kako izgleda Vaš tipičan radni dan? 

Moj tipičan radni dan izgleda tako da dođem u školu, na sat i prvo ga 

zapišem u e-dnevnik, provjerim e-mailove, nakon toga se spremam za sat i otvorim PowerPoint 

prezentaciju i sl. i počnem poučavati učenike. Nakon škole odem u teretanu ili radim nešto 

slićno. Kraj mog tipičnog radnog dana završi oko najranije 7 ili 8 sati navečer a nekada može 

trajati i do deset sati navečer. Sve ovisi o tome koliko sam brz u onome što radim. 

 

Što pamtite iz školskih klupa? 

Iz školskih klupa pamtim svašta. Pamtim neke stroge izraze lica određenih profesora, koji su 

nekada bili ljuti na mene, nekoliko lošijih trenutaka, ali pamtim i neke dobre I zabavne stvari 

kao dobivanje dobre ocjene iz testa ili usmenog odgovaranja, neke šale koje smo samo moji 

prijatelji i ja razumjeli. 

 

Sjećate li se nekih nepodopština? 

Sjećam se kad smo u 7. razredu, na satu hrvatskog jezika pisali inicijalni test.Ja sam se družio 

sa svojim prijateljem koji nije volio učiti, ali ja sam to volio. Oboje smo voljeli igrati nogomet. 

On me zamolio da mu pomogne riješiti taj test. Ja sam mu možda malo previše pomogao zato 

što sam na njegovom testu napisao svoje ime. Kad je profesorica ispravljala test, shvatila je da 

su tu dva testa sa istim imenom i prezimenom… 

 

Da imate moć mijenjati svoju povijest, što biste promijenili? 

Nastavio bih trenirati nogomet i bio bi uporan u tome. 
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Nosite ime kao i naš slavni nogometaš. Kako ljudi obično reagiraju 

kad im se predstavite? 

Sjećam se kako kad sam bio u banci. Za šalterom je bila jedna gospođa 

koja me pitala za ime i prezime. Kad sam joj rekao kako se zovem 

nasmiješila se. Ponosan sam na svoje ime i prezime jer je to jedna sitnica 

koja nekim ljudima može uljepšati dan. 

 

Jeste li ikada doživjeli da Vas je netko zamijenio s njim - 

nogometašem Lukom Modrićem? 

Jesam. Telefonski. Ima nekih ljudi koji su rekli da su sa mnom nekada 

igrali nogomet, a zapravo su mislili da sam ja Luka Modrić. Bili su 

zbunjeni kad su saznali da ja zapravo nisam nogometaš. 

 

Jeste li ikada razmišljali da postanete nogometaš? 

Jesam i roditelji me vole podsjećati kako sam to govorio kad sam bio 

dijete. Brzo sam pokazivao talent za nogomet, tako da me je trener 

odlučio staviti u najbolju ekipu. Također sam roditeljima govorio da ću 

im faliti kad odem u nogometni klub Real Madrid. Mislio sam da bi to 

bilo super jer je već jedan Luka Modrić u tom klubu pa sam si zamišljao 

kako dva Luka Modrića igraju zajedno. 

 

Kao učitelj geografije sigurno volite putovati. Čuli smo da ste bili na zanimljivom 

putovanju biciklom. O čemu je riječ? Objasnite nam kako Vam je bilo. 

Inače me putovanja biciklom zanimaju. Odlučio sam se za to putovanje jer sam puno putovao 

biciklom i u školu i nisam puno koristio automobile, nakon nekoliko vremena htio sam saznati 

kako je to putovati biciklom na duže vrijeme. Volim putovati po starim cestama, a ne po 

autocesti jer brže stignem nekamo putujući starim cestama i vidim kuće, sela i prirodu, što ne 

mogu baš često vidjeti na autocesti. Biciklom sam išao do Siska, koji je od Zagreba udaljen oko 

75 kilometara. Put je bio vrlo težak. Bicikliranje je trajalo 4 sata ali sam put je trajao puno duže. 

Prije ovog ljeta išao sam biciklom u Zagorje što je malo zahtjevnije putovanje jer morate ići 

više uzbrdo. Nakon bicikliranja imate jedan baš lijepi osjećaj, umorite se, popite vode i osjećate 

se lijepo. 

 

Imate li planove za slijedeće putovanje? 

Imam, htio bih obići istočni dio Hrvatske, Slavoniju i nakon toga otići do Vukovara ili Osijeka. 

 

 

 

 

 

                Slika: https://www.google.com/search 
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PROJEKTI 

HRVATSKI OLIMPIJSKI DAN I FAIR PLAY TJEDAN 

U mjesecu rujnu 2022. obilježili smo Hrvatski olimpijski dan i Fair Play tjedan . Hrvatski 

olimpijski dan poznat pod skraćenim nazivom HOD, posvećen je datumu utemeljenja HOO-a 

10. rujna, danas je opće prihvaćena manifestacija koja promiče važnost bavljenja sportskom 

aktivnošću, olimpijska načela izvrsnosti u svakom području, razumijevanje, mir i solidarnost 

među ljudima kao sastavnice olimpijskog djelovanja. Bijela majica simbolizira bijelu podlogu 

olimpijske zastave na kojoj je ucrtano pet krugova kao opće prihvaćen olimpijski simbol 

univerzalnog Fair Playa, prijateljstva i mira.  Izvor: https://www.hoo.hr/  

      

 

DAN VRBANA 

Povodom Dana Vrbana 1. listopada 2022. organizirana su sportska natjecanja učenika u našoj 

školi. Nositelji natjecanja bili su CKT Trešnjevka i Mjesni odbor Vrbani koji su osigurali 

nagrade, pehare i zahvalnice. Ukupno se 42 učenika natjecalo u futsalu, graničaru, maloj 

odbojci, stolnom tenisu a učitelji u igri "I vi profesore". Nastupala je i plesna grupa navijačica. 

U ukupnom poretku s pet prvih mjesta osvojili smo prijelazni pehar za ovu školsku godinu.  

        

https://www.hoo.hr/
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ŠKOLSKI PROJEKT „U ZDRAVOM TIJELU ZDRAV DUH“ 

Učenici petih razreda proveli su na veslačkoj stazi RSC Jaruna s trenerima veslanja zanimljivu 

terensku nastavu a tema veslanja odlično se uklopila u školski projekt "U zdravom tijelu zdrav 

duh". Aktivnosti u prirodi su uvijek poželjne jer pridonose osobnom zdravlju. 

 

   
 

    
 

 

MUZEJ SPORTSKIH ZGODA 

 
Na temu školskog projekta „U zdravom 

tijelu zdrav duh“ učenici osmih razreda  

posjetili su Muzej sportskih zgoda s 

interaktivnim sadržajima, simulatorima i 

raznim sportskim predmetima. 
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NAJBOLJA GO ŠKOLA 

 
Naša škola bila je 26. 

studenog 2022. 

domaćin  

Međuškolske Go lige   

koja se održala u sklopu 

projekta   

"Kamenčići mudrosti"   

Hrvatske HIGOU udruge.  

Kroz seriju Go turnira u 

kojem se sakupljaju 

bodovi naša je osnovna 

škola proglašena 

najboljom osnovnom Go 

školom 2021./2022. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://blog.dnevnik.hr/gogame/2022/11/1632396556/5-meduskolska-go-liga-2-turnir.html
https://www.higou.hr/projekti/
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DRŽAVNA NATJECANJA 

 
STOLNI TENIS 4. mjesto učenice 

 

 
 

Državno natjecanje ŠSD-a u stolnom tenisu održalo se u Poreču od 21.. do 23. travnja 2023. 

Naša ekipa učenica osvojila je 4. mjesto: Petra Gašpar, Anamarija Savić, Ema Olujić, Dora 

Stefanović. Mentorica Anja Benjak. 

 

STOLNI TENIS  5. mjesto učenici 

 

 

Državno natjecanje ŠSD-a u stolnom tenisu održalo se u Poreču od 21.. do 23. travnja 2023. 

Naša ekipa učenika osvojila je 5. mjesto: Vito Meter, Noa Runjavec, Erik Hubicki, Roko 

Crvelin. Mentor Nenad Kljaić. 

https://skolski-sport.hr/index.php/2022-2023/stolni-tenis-2023
https://skolski-sport.hr/index.php/2022-2023/stolni-tenis-2023
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RUKOMET  5. mjesto učenici 

 

 
 

Državno natjecanje ŠSD-a u rukometu održalo se u Poreču od 17. do 19. travnja 2023. Naša 

ekipa učenika plasirala se u četvrtfinale te zauzela peto mjesto: Gregor Čizmek, Ante Udovičić, 

Fran Sremić, Niko Skazlić, Luka Radulović, Gabrijel Melović, Ante Klikovac, Domagoj Gajić, 

Leon Bare, Vice Badurina, Ivan Kukić, Lav Miljković, Andrija Mikulić i Donat Nanay. Mentor 

Nenad Kljaić i voditelj Tin Budi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://skolski-sport.hr/2022-2023/rukomet-os-2023
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ŽUPANIJSKA NATJECANJA 

 
1. mjesto RUKOMET 7./8. - učenici 

 

 
 

 
 

Ekipa u sastavu: Gregor Čizmek, Ante Udovičić, Fran Sremić, Niko Skazlić, Luka Radulović, Gabrijel 

Melović, Ante Klikovac, Domagoj Gajić, Leon Bare, Vice Badurina, Ivan Kukić, Lav Miljković, 

Andrija Mikulić i Donat Nanay. Mentor Nenad Kljaić i voditelj Tin Budi. 
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2. mjesto STOLNI TENIS učenice 

 

Sastav ekipe učenica: Petra Gašpar,  

Ema Olujić, Anamarija Savić i Dora Stefanović.  

Mentorica Anja Benjak. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. mjesto STOLNI TENIS učenici 
 

3. mjesto FUTSAL 7./8. učenice 

 

 
 

Sastav ekipe učenika: Vito Meter, Erik Hubicki, Noa 

Runjavec i Marko Trutin.  

Mentorica Anja Benjak. 

 

 

 
 

Ekipa: Lana Klobučarević, Sara Grujić, Letizija 

Ljutić, Mia Možar, Gea Hudi, Ema Pavešić, 

Karla Radović, Dora Striček. Mentor Nenad 

Kljaić. 
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4. mjesto GRANIČAR 4. - mješovito 

 

 
Sastav ekipe: Nia Drnasin, Sara Grilec, Toni Hrastovšćak, Borna Jirasek, Matko Knezović, Ema Kukić, 

Maja Maglica, Filip Matić, Lucija Melović, Leo Slavica, Sven Vuksan. 

Mentori: Anja Benjak i Nenad Kljaić. 

 

4. mjesto TAEKWONDO – M i Ž 5. mjesto PLIVANJE - učenice 

 

Sastav ekipe: Marko 

Dumančić, Damjan Pilipović, 

Jura Mikulčić, Nikola Kožul, 

Šimun Nevistić, Marin Krošl, 

Lucijan Nikolić Malora, 

Matija Lalaić, Lovro 

Rajaković, Vito Peradenić, 

Niko Reinić.  Marta Miletić, 

Franka Arambašić, Matea 

Karačić, Ema Kukić, Tereza 

Kovač, Karla Mikić, Larisa 

Pezo, Anja Krejči, Iskra Burul, Marla Elena 

Vujasinović, Kira Siladi. Mentor: Željka Milić 

Pešec. 

 
Sastav ekipe: Magdalena Dropulić, Zara 

Horjan, Nika Petrović, Anja Škunci, Petra 

Gašpar, Anja Pekeljević, Marta Crvelin, Paola 

Pelc. Mentor: Željka Milić Pešec. 

 

MINI NOGOMET 5./6. učenici  
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8. mjesto ODBOJKA 7./8. - učenice PLIVANJE - učenici 

 
Ekipa:Tea Knez, Lucija Bule, Lana Novak, Mia 

Dilber, Hana Nurkić, Ira Basrak, Iva Kelava, Sara 

Velimirović, Lara Budimir, , Bruna Kožul, Una 

Vukosavljević, Ana Bujić, Lara Ivaštanin i 

Gabrijela Kovač. Mentor: Željka Milić Pešec. 

 
Sastav ekipe: Ivan Maglica, Mihael Lovrinov, 

Leo Pleše, Gabriel Lovrinov, Juraj Sarjanović, 

Marko Sapunar, Bartol Radaković, Andrija 

Čolović. 

Mentor: Anja Benjak. 

 

BADMINTON - učenici ŠAH - učenici 

 
Sastav ekipe: Mislav Knezović, Tin Kodrnja, 

Lovro Leko, Borna Mutak. Mentorica: Anja 

Benjak. 

 
Sastav ekipe: Stjepan Medak, Roko Crvelin, 

Teo Sladetić, Ante Cigić, Roko Baričević, 

Vito Matković. 

Voditelj Damir Medak. 

 

JUDO - učenici KOŠARKA 7./8. - učenici 

    
Sastav ekipe: Filip Zubić, Vigo Matijašić, Ante 

Kustura. Voditeljica: Lidija Jadrešić. 

 
Sastav ekipe: Fran Balen, Domagoj Gajić, Denis 

Bule, Franko Krajnović, Luka Ćorluka, Ivan 

Ćošković, Toma Krejči, Jakov Ljuština, Marko 

Lončar, Stipe Mamuzić, Mark Miletić i Mihael 

Vicković. Mentorica: Anja Benjak. 
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ATLETIKA 7./8. - učenice ATLETIKA 7./8. - učenici 

 
Sastav ekipe: Maša Išpan, Sara Velimirović, Anja 

Škunca, Tia Starčević, Iva Kelava, Klara Dropulić, 

Zara Horjan, Kiara Kiršić, Ana Bujić, Lara 

Ivaštanin, Ira Basrak, Paola Pelc i Tia Šuša. 

Mentorica: Željka Milić Pešec. 

 
Sastav ekipe: Borna Mutak, Mark Miletić, Vito 

Odrljin, Noa Žele, Franko Krajnović, Teo 

Sladetić, Gregor Čizmek, Andrija Čolović, Stipe 

Mamuzić, Fran Balen i Luka Ćorluka. 

Mentorica: Željka Milić Pešec. 

 

KOŠARKA 5./6. - učenici FUTSAL 5./6. - učenici 

 
Sastav ekipe: Ivan Ćošković, Tom Slavica, Donat 

Vuković, Luka Pehar, Leo Slavica, Filip Matić, 

Noa Petik, Sven Vuksan, Niko Babić, Vito 

Matković.  

Mentorica: Anja Benjak.  

 
Sastav ekipe: Lukas Barbarić, Bruno Bregeš, 

Andreas Dominković, Stjepan Glavaš, Danijel 

Kožul, Luka Kršić, Viktor Kršulović, Juraj 

Marcelić, Petar Pavešić, Tin Rumbak, Noa 

Runjavec, Tin Sivrić.  

Mentor: Nenad Kljaić.  

 

FUTSAL 7./8. - učenici  

Sastav ekipe: Josip Andročec, Leon Bare, Vilim 

Car, Gregor Čizmek, Vito Čubrić, Petar 

Dumančić, Toma Grilec, Ian Kovač, Filip Lalić, 

Niko Macner, Lukas Mačvanin, Gabrijel Melović, 

Borna Mutak,  Lucijan Nikolić-Malora, Vito 

Odrljin, Luka Radulović, Bruno Saucha, Marin 

Škerlj, Niko Tomljenović, Ante Udovičić. 

Mentor: Nenad Kljaić. 
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REPORTAŽA 

 

 

Ove godine u 3. mjesecu moja 

obitelj i ja posjetili smo New York. 

Uz svo razgledavanje grada, otišli 

smo pogledati jednu NBA 

utakmicu. Utakmica se održ avala u 

Barclays Centru, u Brookly-nu. 

Guž va za ulazak je bila ogromna 

pogotovo na kontroli jer nismo 

smjeli unijeti nikakvu hranu ili 

pić e. Otprilike 15-ak minuta prije 

poč etka same utakmice ušle su 

navijač ice i mnoge plesne grupe. 

Kada je utakmica krenula svi su 

krenuli navijati i to je bio jedan 

pravi dož ivljaj. Svako malo su se 

na zaslonu pojavljivale nove igre 

kao npr. kiss cam ili tko najviše lič i 

na nekog lika iz serije ili filma. 

Takođ er jedna od mojih najdraž ih 

stvari su bili pravi američ ki hot 

dog-ovi. To je stvarno nešto što se 

mora probati. 

 
Ira Basrak, 7.a 

Meni je utakmica bila jako zanimljiva i 

stvarno jako zabavna. Cijelu utakmicu su 

vodili Brooklyn Netsi, no pri kraju je bio 

preokret i pobijedili su Nuggetsi, 108-102. 

Mi nismo baš navijali ni za jednu ekipu, ali 

iskreno mislim da su Nuggetsi zasluž ili 

pobjedu. Najboljim igrač em proglasili su 

Nikolu Jokić a i ovu je utakmicu je stvarno 

odlič no odigrao. Pri kraju su pokazali da je 

takođ er ovu utakmicu gledala pjevač ka 

zvijezda H.E.R. Sve u svemu ovo je bilo 

jedno savršeno iskustvo i stvarno mislim da 

je vrijedilo tih skupih karata. Ja nisam tip za 

gledanje sportova ali mi se ovaj put stvarno 

jako svidjelo. 

 
 

 

BROOKLYN 

NETS VS 

DENVER 

NUGGETS 
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STRIP  

„U zdravom tijelu zdrav je duh“ 
Autori: Ana Tina Zebec (6.b) i Lucija Zagotta (6.b) 

1.  2. 

Veslačka staza RSC Jarun 
Ana i Lucija: Trebaš li pomoć? 

Veslač u prevrnutom čamcu: 

Da, ne znam što napraviti!!!! 

3. 4. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ana: Prvo primiš čamac sa suprotne strane i 

okreneš ga. 

Lucija: Nakon toga otplivaš s čamcem do obale. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ana: Sada se popneš u čamac. 

5. 6. 

 
Lucija: Sada odveslaj do flosa. 

Flos je plutajuća podloga za pričvršćivanje plovila. 

 
Veslač: Hvala vam puno !!!! 
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